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V čem spatřujete těžkosti z hlediska pořadatele v pořádání MZ?  

Jedním z nejtěžších úkolů pro pořadatele je určitě zabezpečení financování. Dalším důležitým úkolem 
je zajištění kvalitních rozhodčích a v neposlední řadě dostatečného množství jezdců z celého světa. 
Vše je o osobních kontaktech v drezurním světě. Nesmíme zapomenout na zabezpečení perfektního 
zázemí pro jezdce, koně a rozhodčí. Kvalitní povrchy na závodištích a opracovištích jsou 
nejpodstatnější věcí. V letošním roce jsme kompletně vyměnili povrch na hlavním opracovišti. 
Pohodlí pro koně určitě zajistí gumové rohože, které jsou podkladem pod vrstvou speciálního písku s 
geotextilií. Tato přestavba představuje rozpočet více než jeden milion korun. V případě nepříznivého 
počasí mohou jezdci využít opracování haly, kde jsme povrch měnili na podzim. 
 
Jak to, že jste je překonali, kdo vám v tom nejvíce pomáhá?  
Snažíme se shánět sponzory, zajišťujeme propagaci v médiích. Musím říct, že máme skvělý tým 
pracovníků našeho areálu a ti nám pomáhají v technickém zabezpečení MZ. Patří jim za to veliké díky. 
Nejvíce nám určitě pomáhá s finanční stránkou podpora města Brna (závod je zařazen mezi 
nejvýznamnější sportovní akce v Brně) a Jihomoravského kraje. Naše oblast se také velice snaží a 
přispívá nám v rámci jejích možností. Účast jezdců je, jak jsem již řekla, o osobních kontaktech. V tom 
mi velice pomáhají naši drezurní reprezentanti Ema, Alena a Fabrizio. Já sama se snažím účastnit se 
některých MZ v zahraničí a propagovat tam náš Světový pohár a areál. Například teď jsem se vrátila 
ze "svěťáku" - slovinské Lipice.  
 
Chcete pořádat MZ i příští rok?  

Již nyní pracujeme na příštím, již 14. ročníku. Bude jednou z posledních kvalifikací pro OH v Londýně. 
Oslovuji tzv. "O" nebo také 5* rozhodčí, od kterých mohou jezdci získat potřebná % pro kvalifikaci. 
Sestavuji co nejlepší sled jednotlivých úloh. Ještě ani nezačal 13. ročník a už musíme pracovat na tom 
14. Takže odpověď je jasná. Ano, i příští rok budeme MZ pořádat. Datum je již nyní v kalendáři FEI. 
 
Co by vám aspoň trošku pomohlo při jejich dalším pořádání? 

Každá, byť i sebemenší pomoc se počítá a my jsme za ni vděční. Víte, že musíme platit poplatky FEI 
nejen za to, že závody zařadí do kalendáře, ale také % z vyplacených peněžitých cen? Cca 45.000,- Kč 
jen za poplatky je docela dost, ne? Chcete se zeptat, jestli nám vypomáhá finančně ČJF? Ne, bohužel 
vůbec. Musím si ale moc pochválit komunikaci s hlavní sekretářkou Lucií Spiwokovou. Okamžitě vždy 
zareaguje na mé dotazy, vždy se mi snaží pomoci. Alespoň částečnou finanční podporu ze strany ČJF 
bychom určitě přivítali. Vždyť kolik Světových pohárů se v ČR organizuje? 
 
 


